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මස්කෙළිය ප්රාකේශීය සභාකේ 2022.04.11 දින පැවති මහා සභාකේ වාර්තාවයි. 

 

2022.04.11වන දින පෙ.ව.9.30 ට ෙමණ ගරු සභාෙතිනි ජී.පසන්බගවල්ලි මැතිතුමියපේ 

ප්රධානත්වපයන් සභා කටයුතු ආරම්භ කරන ලදී. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

අද දින සභා රැස්වීමට ෙැමිණ සිටින ඔබ සියලු පදනාම ඉතා ආදරපයන් පිළිගන්නා අතර, අද 

දින සභා රැස්වීම ආගම සිහි කිරිපමන් අනතුරුව ආරම්භ කරමු. අනතුරුව ෙසුගිය සභාපේ 

සභා වාර්තාව සභා අනුමැතිය සදහා ඉදිරිෙත් කරමි. 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ෙසුගිය සභා වාරපේදී මා විසින් ඉදිරිෙත් කරනලද පයෝජනා වලට අනුව ිපි පයාමුකර 

තිපබනවාද? එපස්ව පයාමුකර ඇත්නම් එම ිපිවල පිටෙත් මා පවත ලබාපදන පලස ඉල්ලලා සිටිමි. 

 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ෙසුගිය සභා වාරපේදී ගරු මන්ී ආනන්දන් මැතිතුමා විසින් ආයුර්පේද පරෝහල පිළිබඳ 

පයෝජනාවක් ඉදිරිෙත් කළ අතර අපනකුත් ගරු මන්ීවරුන් ද එම පයෝජනාව පිළබඳ අදහස්ව 

ඉදිරිෙත් කරන ලදී. ඒ පිළිබඳ තීරණයට අනුව කටයුතු සිදුකර තිපබනවාද? 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

මැයි මස 20 වන දින සාමිමලපේදී ජංගම පස්වවාවක් සිදු කිරීමට සංවිධානය කර තිපබනවා. 

අවශ්ය පබපහත් ලබාපදන පලස ිපියක් ද පයාමුකර තිපබනවා. 

 

ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ෙසුගිය සභාපේ ීදි ලාම්ු භාවිතය අවම කිරීම පිළිබඳව ිපියක් සභාවට ෙදිරිෙත් කරන ලදී. 

භාවිතය 50% කින් අවම කරන පලසට ෙවසලා තිපබනවා. නමුත් අළුත් ීදි ලාම්ු සවි කිරීම, මීට 

පෙර සවි කරන ලද ීදි ලාම්ු අළුත්වැඩියා කිරීම ආදිය පිළිබඳව කිසිදු ිපියක් පමපතක් 

පයාමුකර නැහැ. මෑතකදී ීදි ලාම්ු පිළිබඳව කිසිදු වැඩසටහනක් ඉදිරිෙත් කර නැහැ. 

උදාහරණයක් වශ්පයන් රදර්ුඩ්ොලම අසල සවිකර ඇති ීදි ලාම්ුව ෙළුදු ී අවුරුද්දක් 

පවනවා. පම් දක්වා එය අළුත්වැඩියා කර නැහැ. ලකම් පකෝවිල අසල සවිකර ඇති ීදි ලාම්ුවත් 

එපලසමයි. පමය ඉතා කණගාටුදායක සිද්ියක්. මෑතකදී සවි කිරිමට ගිය ීදි ලාම්ු 2 ම සවි 

කරන අවස්වථාපේදීම ෙළුදු වුණා. ඒවාට කුමක් සිදුවූවාද කියා දන්පන් නැහැ. පමවැනි කරුණු 

නිසා අෙට මහජනතාවට පිළිතුරු දීමට බැරි තත්වයක් උදාී තිපබනවා. 20 පවනි දිනට පෙර පම් 

සදහා අවශ්ය කටයුතු කරන පලස ඉල්ලලා සිටිමි. ෙසුගිය අයවැපයන් ොර්ිපම්න්තු මන්ී 

විසින්පවන් කරන ලද ීදි ලාම්ු සවිකිරීපම් වැඩ සටහපනන් මා හට පවන් කරන ලද ප්රතිොදන 

වින් ීදි ලාම්ු තුනක් ෙමණයි සවිකපේ. ඒ නිසා 50% කින් අවම කරන පලස ෙවසා ඇති නමුත් 

සම්ූර්ණපයන්ම ීදි ලාම්ු සවි පනාකරන පලස පකාපේවත් සදහන් පවලා නැහැ. මීට පෙර 

ලැබුණු ටිකවත් සවිකර අවසන් කළ යුතුයි පන්ද? ඒ සදහා කටයුතු කරන පලසට ඉල්ලලා සිටිමි. 
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ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ෙසුගිය සභා රැස්වීපම්දී ජංගම පස්වවාව පිළිබඳ පයෝජනාවට අනුව ගන්නා ලද තීරණ 

සම්බන්ධපයන් අවශ්ය ස්වථාන වලට ිපි පයාමු කළාද? එපස්ව පයාමු කපේ නම් එහි පිටෙත් අදාල 

මන්ීවරුන් පවත ලබාපදන්න. ඒ සමගම ඒ ඒ පකාට්ඨාශ් යනුපවන් සදහන් කර තිබුණද, 

සාමිමපල්ල ප්රපද්ශ්පේ පකාට්ඨාශ් 3 ක් සහ ග්රාම නිලධාරී වසම් 4 ක් සම්බන්ධ කරගනිමින් 

ප්රාපද්ශීය පල්ලකම් කාර්යාල මගින් HTO ආයතනපයන් විශ්ාල ජංගම පස්වවාවක් සිදුකළා. පමම 

කාර්යය සදහා ප්රාපද්ශීය පල්ලකම් කාර්යාලයට සහ HTO ආයතනයට මාපේ ස්වූතිය ුදකරමි. 

එපමන්ම එම වැඩසටහපනහි විශ්ාල යහෙත් පද් සහ අඩුොඩු ද තිබුණ බවට ජනතාව ෙැවසුවා. 

එනිසා තවත් ජංගම පස්වවාවක් සාමිමපල්ල ප්රපද්ශ්යට ලබාපදන පලසට ප්රාපද්ශීය පල්ලකම්තුමා 

පවත ිපියක් පයාමු කරන පලස ඉල්ලලා සිටිමි. 

 

ගරු මන්ී කේ.නිතයානන්දන් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

2022.03.14 දිනැති සභා වාර්තාව නිවරැදි බවට මා පයෝජනා කරමි. 

 

ගරු මන්ී පී.ආනන්දරාජ්ක මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

එම පයෝජනාව මා ස්වීර කරමි. 

 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

බාධා කිරීම සම්බන්ධව සමාපවන්න. පමම සභාපේ ගරු සභාෙතිතුමිය ඇතුළු ෙරිොලනය සහ 

පල්ලකම්තුමාට පදමළ භාෂාපවන් කතා කළ හැකියි. ඒ අනුව ිපි පයාමු කිරීපම්දී සපහෝදර සිංහල 

භාෂාපවන් තිබුණද ඒ සමගම පදමළ භාෂාපවන් පකාටසකුත් සම්බන්ධ කර ගත යුතුයි. එකක් 

පමය භාෂා ෙරිවර්ථනය කළ යුතුයි. එපස්ව නැතිනම් ිපිය සකස්ව කරන අවස්වථාපේදීම ෙහළ 

පකාටපස්ව පදමළ භාෂාපවන්ද සකස්ව විය යුතුයි. සපහෝදර භාෂාපවන් සකස්ව කළ ිපිපේ සදහන් 

කරුණු අපි අවපබෝධ කර ගත යුතු නම් තවත් සපහෝදර මන්ීවරපයකුපේ උදේ ලබා ගත 

යුතුයි. ප්රාපද්ශීය පල්ලකම් කාර්යාලපයන් පහෝ පවනත් ආයතන වින් ලැපබන ිපි සියල්ලල භාෂා 

පදපකන්ම සදහන් පවනවා. අවශ්යනම් සියලුම ිපි ඉදිරිෙත් කරන්නම්. සමහර අවස්වථාවලදී 

භාෂාව සම්බන්ධපයන් සමීක්ෂණයක් සිදු කළ ආයතනයක් පවත අෙ භාෂාපේ ිපි 20 කට වැඩි 

ප්රමාණයක් ඉදිරිෙත් කිරීමට මට සිදු වුණා. ඒ සියලුම ිපි තිබුපේ සපහෝදර භාෂාපවන්. පමය 

අෙහසුතාවයට ෙත් කරන කාර්යයක් බවට සදහන් කරමි.  

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

ිපි පයාමු කිරීපම්දී භාෂා පදපකන්ම පයාමු කරන්න බැහැ පන්ද? 

 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ගරු සභාෙතිතුමියනි, භාෂා පදපකන්ම පයාමු කිරීම තුළින් අෙපේ භාෂාවටත් පිළිගැනීමක් 

ලැපබනවා. ෙරිොලනයමය ගැටළු තිපයන්න ුළුවන්. නමුත් රජපේ ආයතනවල ෙරිොලනයමය 

ක්රමය තුළ භාෂා පදකම අනිවාර්ය බව සදහන් පවනවා. පමවැනි ිපි සපහෝදර භාෂාපවන් පයාමු 

කරලා ඒ පිළිබඳව යම් ගැටළුවක් මතු වුවපහාත් ප්රශ්නයක් පවනවා. එනිසා ගරු සභාෙතිතුමිය 

පම් පිළිබඳ වූ සම්ූර්ණ වගකීම භාර පගන අනාගතපේ දී  ිපිපේ අනිත් පිටුපේ පහෝ පදමළ 

භාෂාපවන් සකස්ව කළ යුතුයි. පමහිදී මතුවන යම් ප්රශ්නයක් පිළිබඳව අවපබෝධයක් ලබාදිය යුතු 

බවට අපි සලකමු. එහිදී සපහෝදර භාෂාව මගින් එම අවපබෝධය, ලබාදීපම්දී එය අෙහසු 
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කාර්යයක් පවනවා. නමුත් පදමළ භාෂාපවන් ිපි පයාමු කිරිපම්දී අමාතයාංශ්වල පහෝ රජපේ 

ආයතනවල පවනම භාෂා ෙරිවර්තක නිලධාරීන් සිටිනවා. ජනාිෙති පල්ලකම් කාර්යාලපයනුත් 

පදමළ භාෂාපවන් ිපි ලැබිලා තිපබනවා. එම ිපි පල්ලකම්තුමාපේ අවධානය පිණිස මම ඉදිරිෙත් 

කර තිපබනවා.  

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

පහාදයි ගරු මන්ීතුමනි, ඉදිරි කාලපේදී ඔබතුමා ෙවසන ෙරිදි පදමළ භාෂාපවනුත් සකස්ව 

කිරීමට කටයුතු කරන්නම්.  

 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ඔබතුමිය ෙවසන පදය මට පත්පරනවා. ඉදිරිපේදී එපලස කටයුතු කරමු. නමුත් මීට පෙර 

ඉදිරිෙත් කළ ිපි සම්බන්ධව මානව හිමිකම් පිළිබඳ ක්රියාකාරීන් පදමළ භාෂාපවන් ිපි සකස්ව 

පනාකිරීම පිළබඳව ෙැවසුවපහාත්, මම 20 කට වැඩි ිපි සංඛ්යාවක් ඉදිරිෙත් කරලා තිපබනවා. 

ප්රාපද්ශීය පල්ලකම් කාර්යාලපයන් ලැබුණ ිපිත් ඉදිරිෙත් කර තිපබනවා. ප්රාපද්ශීය 

සම්බන්ීකරණ කමිටු රැස්වීමට ලැපබන ිපිත් භාෂා පදපකන්ම තිපබනවා. පමහිදී 

ෙරිොලනමය ගැටළු තිපබනවා. එනිසා භාෂා පදපකන්ම තිබිය යුතුයි. පමය පද්ශ්ොලනමය 

වශ්පයන් බැලුවපහාත් මාධයවලට යන එක එක්තරාප්ර වෘත්තියක් ෙමණයි. මම පමය 

උදාහරණයක් වශ්පයනුයි කියා සිටින්පන්.  

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

2018 වර්ෂපේ මැයි මස දී ෙමණ අෙපේ ප්රාපද්ශීය සභාව මගින් පස්වවාවන් ලබාගන්නා 

මහජනතාවට ිපි පයාමු කිරීපම්දී පදමළ භාෂාපවන් පයාමුකළ යුතු බවට පයෝජනාවක් ඉදිරිෙත් 

කර තීරණයක් ලබාපගන තිබුණා. අදත් ීපරෝද රථ රියදුපරකුට ිපියක් අවශ්ය නම් අපි ලබා 

පදන්පන් සිංහල භාෂාපවන්. ඒ අය අපෙන් අහනවා පමවැනි ිපි පදමළ භාෂාපවන් ලබා 

පනාපදන්පන් ඇයි කියා. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

ීපරෝද රථ රියදුරන්ට ිපි ලබාදීපම්දී  පදමළ භාෂාපවන් සකස්ව කළ ිපි වලට මම අත්සන් කර 

තිපබනවපන්. ීපරෝද රථ ගාපල්ල  සභාෙතිතුමා සපහෝදර භාෂාව කතා කරන පකපනකු නම් 

ඔහුට අපි ිපිය ලබා පදන්පන් සපහෝදර භාෂාපවන්. ඉදිරි කාලපේදී අපි සලකා බලමු. 

 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

සමහර සපහෝදර භාෂාපවන් සකස්ව කළ ිපි මම පගානු  කර තිපබනවා. ප්රාපද්ශීය පල්ලකම් 

කාර්යාලයට යවන ිපි වුවත් සපහෝදර භාෂාපවන් පන්ද සකස්වකර යවන්පන්. එහි සියයකට 

අික ද්රවිඩ භාෂා නිලධාරීන් සිටිනවා පන්ද? ඔබතුමියත් අහන්න. ප්රාපද්ශීය සම්බන්ීකරණ 

කමිටු රැස්වීපම්දී අපිත් ඒ සදහා බලෙෑමක් ලබාපදන්නම්. 

 

 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

 

මීළඟට සභාවට ලැබී ඇති ිපි සහ ෙැමිණිි ඉදිරිෙත් කරන පලසට ඉල්ලලා සිටිමි. 

තීරණ අංෙ 01 

ඉදිරිපේදී සභාව මගින් ඉදිරිෙත් කරන ිපි භාෂා ෙරිවර්තනය කර භාෂා පදපකන්ම පයාමු 

කිරීමට ඒකමතිකව තීරණය කරන ලදී.     
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ලිපි අංෙ 01 

කයාමුව - ගරු උෙ සභාෙති පී.පී.ප්රදීෙන් මැතිතුමා - මස්වපකළිය ප්රාපද්ශීය සභාව 

විෂය - 2022.04.11 වන දින සභා රැස්වීම සදහා ෙැමිණීමට පනාහැකි බව දන්වන නිවාඩු  

             ඉල්ලීම්  ිපිය 

 

ලිපි අංෙ 02 

කයාමුව - ගරු මන්ිනී පක්.එල්ල.ඒ.රංජනි මැතිතුමිය - මස්වපකළිය ප්රාපද්ශීය සභාව 

විෂය - 2022.04.11 වන දින සභා රැස්වීම සදහා ෙැමිණීමට පනාහැකි බව දන්වන නිවාඩු  

             ඉල්ලීම්  ිපිය 

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

ගරු මන්ීවරුන්පේ නිවාඩු ඉල්ලීම් ිපි මා විසින් සභාවට පයෝජනාකර ඉදිරිෙත් කරමි. 

 

ගරු මන්ී ටී.වසන්තුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

එම පයෝජනාව මා ස්වීර කරමි. 

 

 

 

 

 

ලිපි අංෙ 03 

කයාමුව - ප්රාපද්ශීය පල්ලකම් කාර්යාලය, අඔගමුව පකෝරළය 

විෂය- "ගම සමග පිළිසදර"වැඩසටහන පිළිබඳ වූ ිපිය 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පදවන අදියර වැඩසටහන යටපත් සමහර පයෝජනා සදහන් කර නැහැ. එනිසා පම් පිළිබඳව 

ප්රාපද්ශීය පල්ලකම් කාර්යාල පවත ඉල්ලීම් ිපියක් සකස්වකර පයාමු කරන්න. 

 

ලිපි අංෙ 04 

කයාමුව - ෙළාත් ොලන සහකාර පකාමසාරිස්ව කාර්යාලය  

විෂය- මස්වපකළිය ප්රාපද්ශීය සභාව පවත ඉඩම් ලබාදීම පිළිබඳ වූ ිපිය 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පනෝටන් ීදිය ියාෙදිංචිකර පනාමැති බව ෙසුගිය කාලපේදී මම පයෝජනා ඉදිරිෙත් කර 

තිබුණා.ඒ සදහා අවශ්ය කටයුතු කර තිපබනවා. එයට සභාව පවත මාපේ ස්වූතිය ුද කර 

සිටිමි. 

 

ලිපි අංෙ 05 

කයාමුව - සී.ටී.පෙරුමාල්ල, සාමුේපඩෂ්වරී ෆාමසි 

විෂය - ුස්වතකාලය සදහා ුවත්ෙත් මිළදී ගැනීම පිළිබඳ වූ ිපිය 

 

 

 

 

 

 

තීරණ අංෙ 02 

ගරු මන්ීවරුන්පේ නිඩාඩු සදහා සභාපේ අනුමැතිය ලබාපදන ලදී. 

තීරණ අංෙ 03 

ඉහත සදහන් ිපියට අනුව ුස්වතකාලය සදහා ුවත්ෙත් මිළදී ගැනිපම්දී ඒ සදහා වැඩි වු 

මිළ ගණන් වලට අනුව පගීම් සිදු කිරිමට සභාපේ අනුමැතිය ලබාපදන ලදී. 
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ලිපි අංෙ 06 

කයාමුව - ෙළාත් ොලන පදොර්තපම්න්තුව - මධයම ෙළාත 

විෂය -  ුහුණු වැඩසටහන පිළිබඳ වූ ිපිය 

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

මූදල්ල කමිටුවටත් පමම කාරණාව ඉදිරිෙත් කර තිබුණා. ුද්ගලයින් 03 පදපනක් ඉල්ලලා තිබුණා. 

එනිසා එක් අපයක්ව ෙමණක් පයාමු කරන්න. පමම කාර්යය ක්රියාත්මක කළ හැකි අපයක්ව 

පයාමු කරන්න. 

 

 

 

 

 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

මීළඟට මූදල්ල සහ අපනකුත් කමිටු වාර්තා ඉදිරිෙත් කිරීම. 

 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මූදල්ල කමිටු වාර්තාපේ විෂය අංක 07 යටපත් සැණපකළිය ෙැවැත්ීම සදහා මූදල්ල කමිටුපේ 

නිර්පද්ශ්ය ලබා දී තිපබනවා. ඒ අනුව සභාවට ලැපබන ප්රතිලාභය කුමක්ද?  

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

ක්රීඩා පිටිය ලබා ගැනීම සදහා වූ අය කිරීම සහ සැණපකළිය සදහා වූ බදු සභාවට පගවනු 

ලබනවා. 

 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පටන්ඩර් කැදීපමන් පතාරව සිදුකල හැකිද? 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

පවනත් කවුරුන් පහෝ ඉල්ලලා නැහැ. ක්රීඩා පිටිය පවන් කරපගන ඒ අය සැණපකළිය ෙවත්වනවා. 

 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පමම කටයුත්පත් දී ෙසුගිය අවස්වථාපේ පමන් පනාමැතිව සභාවට ගැටළුවක් සිදු පනාවන ෙරිදි 

අවශ්ය කටයුතු කරගන්න. අයකිරීම පිළිබඳව ගැටළු මතු පනාවන ෙරිදි වගබලා ගන්න. 

 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පමම සැණපකළිය සදහා අනුමැතිය ලබාදීම සම්බන්ධපයන් මූදල්ල  කමිටුපේ සාකච්ඡා කර 

තිපබනවා. ක්රීඩා පිටිය ලබාදීම යනු  මස්වපකළිය ප්රාපද්ශීය සභාවට යටත් වන බැවින් මූදල්ල  කමිටු 

නිර්පද්ශ්ය ලබාදීම මා පිළිගන්නවා. නමුත් දැනට රටතුල ෙවතින තත්වය සහ පවනත් කරුණු 

සැලකිල්ලලට ගත යුතුයි කියන එකයි මපේ අදහස. මන්ද ඔවුන් අය කිරීමට යන ප්රපේශ්ෙත් 

ගාස්වතුව පකාෙමණද? එය මහජනතාවට දරාගත හැකිද? මහජනතාව අෙහසුතාවයට 

ෙත්පේද? යන කරුණු සම්බන්ධපයන් වැඩි අවධානයක් පයාමු කළ යුතුයි ගරු සභාෙතිතුමියනි. 

ෙවතින අද වැනි තත්වයක දී සැණපකළි පහෝ උත්සව සදහා ආරාධනා කරන අවස්වථාපේ දී 

නුවරඑළිය වසන්ත උදානය උදාහරණයට ගන්න. පේතුව නුවරඑළිය වසන්ත උදාන උත්සවය 

ආරම්භ කරන අවස්වථාපේ එහිදී ප්රශ්න මතු ී තිපබනවා. ආරම්භක උත්සවය අවලංගු කිරීම 

වැනි තැනට ෙැමිපණන්න තරම් එම උද්පඝෝෂණය බලෙෑමක් ී තිපබනවා. පමවැනි සිදුීම් 

තීරණ අංෙ 04 

ඉහත සදහන් වැඩමුළුව සදහා එක් නිලධාරිපයකු ෙමණක් පයාමු කිරීමට සභාව තීරණය 

කරන ලදී. 
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පමහිදීත් සිදු පවන්න ුළුවන්. සිදු පනාපවන්නත් ුළුවන්. එය අෙ ප්රපද්ශ්පේ තත්වය මතයි රදා 

ෙවතින්පන්. වැඩි මුදලක් අය කරන අවස්වථාපේදී පමම ප්රපද්ශ්පේ ජනතාව ෙැමිණිල්ලල ඉදිරිෙත් 

කරන්පන් සභාපේ නමටයි. එනිසා දැනට රටතුල ෙවතින තත්වය දැඩි සැලකිල්ලලට ගනිමින් 

සැණපකළිය සදහා අනුමැතිය ලබාදීම සම්බන්ධව පහාදින් කල්ලෙනා කර තීරණයක් ලබා ගන්න. 

මූදල්ල කමිටුපේ නිර්පද්ශ්ය ලබා දී තිපබන බැවින් පමය ක්රියාත්මක කිරිම සදහා සභාපේ 

අනුමැතිය ලබා දුන්පනාත් ක්රීඩා පිටිය ලබා දී තිපබන නිසා ප්රාපද්ශීය සභාවයි පමම 

සැණපකළියයි අතර සම්බන්ධයක් පනාමැති බවට ප්රකාශ් කළ පනාහැකියි. ඇගිල්ලල දිඟු 

කරන්පන් ප්රාපද්ශීය සභාවටයි. එවැනි අවස්වථාවක් මතු වුවපහාත් අපි අනුමැතිය ෙමණයි ලබා 

දුන්පන් යනුපවන් කිසි පකපනකුට පමය ෙැහැදිි කර කර ඉන්න බැහැ. ඒ අවස්වථාපේ සමාජ 

මාධය වල  සහ අපනකුත් ක්රම මගින් ඉදිරිෙත් වන පදෝෂාපරෝෙණ, පවනත් ආකාරයකින් 

තිපයන්න ුළුවන්. එනිසා අඩු මුදලක් අයකර ගනිමින් සැණපකළිය ෙවත්වන්න ුළුවන් නම් එම 

සැණපකළිය ෙවත්වන පලසට ඔවුන්හට ෙවසන්න. ඒ තුින් විපේචන ඉදිරිෙත් වුවපහාත් පමම 

සැණපකළිය සදහා ක්රීඩා පිටිය ලබාදීම පිළිගත හැකිද? යන්න සභාපේ සියළුම මන්ීවරුන් 

තීරණය කළ යුතුයි. ක්රීඩා පිටිය පවන්කර ගනිමින් මූදල්ල  කමිටුපේ නිර්පද්ශ්ය මත ක්රියාත්මක 

කිරීම නිසා අෙට ප්රශ්නයක් නැහැ. නමුත් ඉන් ෙසුව මුහුණ දීමට සිදුවන ගැටළු පිළබඳ 

අවපබෝධපයන් යුතුව කටයුතු කර තීරණයක් ලබා ගන්න. 

 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

රපට් ෙවතින තත්වය පනාතකා පමම අවස්වථාපේ සැණපකළියක් ෙවත්වමින් සභාවට ආදායම 

ලබා ගන්නවා කියා කවුරුන් පහෝ පචෝදනා පනාකළ යුතුයි. එපස්ව වුවපහාත් අෙ සියළුම පදනා 

අෙහසුතාවයට ෙත් ීමට ඉඩ තිපබනවා. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

නමුත් නුවරඑළිපේ එපහම සැණපකළි ෙැවැත්පවනවා. 

 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

නුවරඑළිය කියන්පන් සංචාරක ප්රපද්ශ්යක් පන්ද? එය පවනම කතාවක්. 

 

ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ගරු සභාෙතිතුමියනි, මෑතකදී අෙපේ සභාපේ සිේවන වර්ෂය ූර්ණය නිමිත්පතන් 

වැඩසටහනක් සංවිධානය කර තිබුණා. එයටත් විශ්ාල වශ්පයන් විපේචන ආවා. එනිසා පමම 

සැණපකළිය ෙැවැත්ීම සම්බන්ධව පහාදින් සාකච්ඡා කර තීරණයක් ලබා ගන්න. පමම 

වැඩසටහන සමුූර්ණපයන් නවතා දමන පලස අපි ඉල්ලලා සිටින්පන් නැහැ. පම් සම්බන්ධපයන් 

ඉදිරිපේ දී මුහුණ දීමට සිදුවන ගැටළු පිළිබඳව සාකච්ඡාකර තීරණයක් ගන්න. පම් අවස්වථාපේ 

රටතුල ජනතාව ෙත්ව සිටින තත්වය අෙ පහාදින් දන්නවා. සැණපකළියක් ෙැවැත්වුවපහාත් ඒ 

සදහා අනිවාර්යපයන් ජනතාව ෙැමිපණනවා. නමුත් අපි ජනතාව අමාරුපේ දාන්න පහාද නැහැ. 

එනිසා පමම කාර්යපේ ප්රතිවිොක පිළිබඳව කල්ලෙනා කරමින් ඉන් අනතුරුව පම් සදහා 

තීරණයක් ලබා පදන පලසට ඉල්ලලා සිටිමි. 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ක්රීඩා පිටිය පවන් කර ගත්තහම ඇති, පටන්ඩර් ක්රමයක් අවශ්ය නැහැ කියලා දැන් 

පමාපහාතකට පෙර ෙැවසුවා. පමම කාර්යයම දීොවී කාලපේ දී පෙෞද්ගිකව අෙ 

සැණපකළියක් පනාෙවත්වන අවස්වථාපේදී, ඔහු දින ෙහකට පවන්කර පගන සැණපකළියක් 

ෙැවැත්ීමට ඉල්ලලා සිටිය පහාත් සභාපේ අනුමැතිය ලබා පදනවාද? 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

ඒ සමගම තවත් ුද්ගලපයකු ඉල්ලලා සිටියපහාත් පටන්ඩර් ක්රමයට යන්න සිදු පවනවා. 
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ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

තවත් ුද්ගලපයක් පනාමැතිව මූදල්ල කමිටුව පවත ිපියක් පයාමුකර ක්රීඩා පිටිය ඉල්ලලා 

සිටියපහාත් ලබා පදනවාද? 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

දීොවි උත්සවය සදහා ුවත්ෙත් දැන්ීම් ෙළ කිරීපමන් අනතුරුවයි පටන්ඩර් ප්රසිද්ධ කරන්පන්. 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මම විතර්ක කිරීම සදහා පමම කාරණාව අහන්පන් නැහැ. ක්රීඩා පිටිය පවන්කර ගත්විට ඒ අයට 

කුමන ෙහසුකම්ද සෙයා පදන්පන්? 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

ජලය සහ විදුිය ෙහසුකම් සෙයා පදනවා. 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ක්රීඩා පිටිය පවන්කර ගන්නා අයට ක්රීඩා පිටිය ලබා ගන්නා අවස්වථාපේදී අපි පකාන්පද්සි 

ෙනවනවාද? වාචිකව ෙමණයි පන්ද කියා සිටින්පන්. එදා ීපරෝද රථ රියදුරන් සදහා ක්රීඩා පිටිය 

පවන්කර පගන තිබුණා. පනාමිපල්ල ඉල්ලලා සිටියා ලබා දුන්පන් නැහැ. ෙසුව මුදල්ල පගවලා තමයි 

ලබා ගත්පත්. එදින ඒ අයට ගැටළුවක් මතු ී ඔබතුමිය විදුිය කො හැරියා. එය නිවරැදිද? 

සභාව මගින් ඉදිරිෙත් කල පල්ලඛ්නයක් පේතුපකාටපගන තමයි එදින ප්රශ්නය මතුපවලා 

තිපබන්පන්.     

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

එක්තරා ීපරෝද රථගාලක රියදුරන් තවත් ීපරෝද රථගාලක රියදුරන්ට ක්රීඩා කරන්න 

දුන්නැහැ. එනිසයි එදින විශ්ාල ගැටළුවක් මතු ී තිබුපේ. ඔබතුමා ඒ අවස්වථාපේදී එතැන 

සිටිපේ නැහැ. 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

එනිසා මින් ඉදිරිපේදී ක්රීඩා පිටිය ලබාපදන අවස්වථාවල නීතිරීති සටහන් කර දැනුම්දීමක් 

ලබාපදන්න. 

 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

සැණපකළියක් සදහා ක්රීඩා පිටිය පවන්කරපගන තිබුණට කමක් නැහැ. කවුරුන්හට වුවත් ක්රීඩා 

පිටිය පවන්කර ගත හැකියි. පමහි ප්රතිවිොක පිළබඳවත් කල්ලෙනා කළ යුතුයි. රපට් දැනට 

ෙවතින තත්වය පිළබඳවත් අවධානය පයාමුකරමින් ක්රීඩා පිටිය ලබාපදන්න තිබුණා. ෙළමුව 

ක්රීඩා පිටිය ලබාදීමත් වැරැදියි. රටතුල උද්පඝෝෂණ ෙැවැත්පවමින් තිපබනවා. විශ්ාල 

උද්පඝෝෂකයින් පිරිසක් ක්රීඩා පිටිය තුලට ෙැමිණ යම් අලාභහානියක් සිදුකළපහාත් කාපගන්ද ඒ 

පිළිබඳව විමසන්පන්? වගකීපමන් යුතුව පිළතුරුදීම සදහා බැදී සිටිනවා. එකම අවස්වථාපේ 

පදපදපනක් ෙැමිණ ඉල්ලලා සිටියපහාත් පමාකද කරන්පන්? 

 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ෙළමුව සැණපකළියක් වැනි වැඩසටහනක් අවශ්යද නැද්ද කියන එක පිළිබඳව බලමු. ටිකට් 

පිළිබඳ විස්වතර සම්ූර්ණපයන් ඉදිරිෙත් කරන්න. 
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ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

13 වන දින සැණපකළිය ෙවත්වනවා නම් අද දිනය 11 යි. නමුත් ඒ සදහා අවශ්ය කිසිම 

සංවිධානයක් සිදු කර නැහැ. එනිසා පමහි ඒ පිළිබඳව කතා කර කාලය අෙපත් යවන්න එො. 

ක්රීඩා පිටිය පවන්කරපගන තිපබනවානම් ඒ කතාව ඉවරයි. සැණපකළිය ෙවත්වන්න සභාව 

අනුමැතිය ලබා පනාපදන්පන් නම් එම මුදල ආෙසු පගවනවාද? 

  

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

ඔේ, එපස්ව නම් මුදල ආෙසු ලබාදිය යුතුයි පන්ද? 

 

ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පමහි ආරම්භය වැරැදියි. මහජනතාව සම්බන්ධ කටයුත්තක් බැවින් තීරණයක් ලබා ගැනීපම්දී 

සභාවට ඉදිරිෙත් කර තීරණය කළ යුතුයි පන්ද? 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

සභාව අවසන් කිරීපමන් ෙසුවයි ඔවුන් ෙැමිණිපේ. 

 

ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

එපස්වනම් විපශ්ෂ සභාවක් කැදවන්න තිබුණා පන්ද? සභාපේ තීරණයකත් සමග කටයුතු කර 

තිබුණා නම් පමහි ගැටළුවක් මතුවන්පන් නැහැ පන්ද? පවනත් කටයුතුතක් නම් කමක් නැහැ. 

පම් සදහා සභාපේ අනුමැතිය ලබාපගන තිබිය යුතුයි පන්ද?  

 

ගරු මන්ී එස්.ඒ.දිසානායෙ මැතිතුමා (ශ්රී ලං.කපා.කප) 

ගරු සභාෙතිතුමියනි, ක්රීඩා පිටිය සැණපකළි සංදර්ශ්නය සදහා දින කිහිෙයකට ඉල්ලලා ඇති 

බවට පල්ලකම්තුමා විසින් මුදල්ල කමිටුපේදී ඉදිරිෙත් කළා. ඒ අවස්වථාපේදී එම සැණපකළි 

සංදර්ශ්නය කවුරු විසින්ද සිදුකරනු ලබන්පන් කියා විමසුවා. එවිට යටියන්පතාට පකපනක් බව 

ෙැවසුවා. එම ුද්ගලයින් ඒ පිළිබඳව සාකච්ඡාකර ටිකට්ෙත් මුද්රණය කරගැනීම සදහා අද දින 

ෙැමිපණන බවද ෙැවසුවා. මම මුදල්ල කමිටුව අවසන්ව එළියට ෙැමිපණද්දී මුත්තී නැමැති අය මා 

හට කියා සිටියා අපි තමයි එම සැණපකළි සංදර්ශ්නය ෙවත්වන්පන් කියා. ඉන්ෙසුව එම 

සැණපකළි සංදර්ශ්නය  සම්බන්ධව ලබාගත් තීන්දු තීරණ පකපලස ලබාගත්තාද දන්පන් නැහැ. 

පමයින් යම් මුදලක් සභාවට ලබාපදන බව ඔවුන් ෙැවසූ නිසා ක්රීඩා පිටිය පවන්කරවා ගැනීමටයි 

මුදල්ල කමිටුව අනුමැතිය ලබා දුන්පන්. ලබාගත යුතු තීන්දුව ිඛිතව ලබා පදනවාද? නැතිනම් 

පමහි තිපබන රාමුවට (Shedule එක) අනුව සිදු කරනවාද? කියා ඉදිරිෙත් කපේ නැහැ. එනිසයි 

දැන් පමහි ගැටළුවක් ී තිපබන්පන්. අපනක් කාරණය, සැණපකළි සංදර්ශ්නය  කවුරු විසින් 

කළත් දැන් ගැටළුවකට ලක් ී තිපබන්පන් රටතුල ෙවතින තත්වය සමග ජනතාව 

අෙහසුතාවයකට ලක්පවන ආකාරපයන් එහි මිල දර්ශ්නය ඉහළ අගයක් ගැනීමයි. නමුත් එම 

ආයතනයද අෙහසුතාවයකට ලක්ීමට හැකියාවක් ෙවතී. එනම්, එතුමන්ලාද දුර සිට බඩු 

බාහිරාදිය පගනවිත් පමවැනි සිද්ියක් වුවපහාත් එය එම ආයතනයටද බලොන නිසයි. එනිසා 

එම කරුණද සැලකිල්ලලට පගන ජනතාවට යම්කිසි ආකාරයකින් සාධාරණයක් වන ආකාරයට 

ඒ පිළිබඳව සාකච්ඡා කර පහෝ ඒ අය පගන්වා පහෝ විසදුමකට ෙැමිපණන්න. 

 

ගරු මන්ී එස්.සුබ්රමනියම් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

රටතුල ෙවතින තත්වයද, ප්රපද්ශ්පේ ජනතාවපේ ආර්ික තත්වයද සැලකිල්ලලට ගනිමින් පමම 

සැණපකළිය ෙැවැත්ීම පිළිබඳව තීරණයක් ක පේ නම් සුදුසු බව මාපේ අදහසයි. අවුරුද්දකට 
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වතාවක් පමවැනි පදයක් සිදු කිරීපම්දී දරුවන් පබාපහෝ පදපනක් ඇල්ලමක් දක්වනවා. දැනට 

ෙවතින තත්වය මත ඔවුන්පේ ආශ්ාවන් ඉටු කිරීපම් හැකියාවක් ෙවුල්ලවලට නැහැ. සභාපේ 

ආදායමට බාධා කළ යුතුයි කියන අදහසින් පමය ෙවසන්පන් නැහැ. ජනතාවපේ තත්වය 

පිළිබඳව සහ ෙසුගිය සතිපේ නුවරඑළිපේදී සිදු වූ සිදුීම පිළිබඳව අවධානය පයාමුකර පමය 

නැවැත්ීම සදහා උත්සහ කරන්න.  

  

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

අපේ පයෝජනාව පහෝ ප්රකාශ්ය ෙමණයි පමහිදී ඉදිරිෙත් කර තිපබන්පන්. සභාවට සුදුසු නම් පම් 

පිළිබඳව තීරණයක් ගන්න. මපේ පෙෞද්ගික මතය සභාෙතිතුමියට ප්රකාශ් කර සිටිපේ. ඒ 

අනුව ඔබතුමිය තීරණයක් ගන්න. දැනට රටතුල ෙවතින වාරතාවරණයත් සමගයි ඔබතුමියට 

තීරණයක් ලබාගන්නා පලස ඉල්ලලා සිටින්පන්. අවසානපේ මුදල්ල කමිටුව පහෝ අපි පහෝ  

මැදිහත් ී පමයට පිළිතුරු සැෙයීමට ඉදිරිෙත් වන්පන් නැහැ. අවශ්ය නම් පද්ශ්ොලන මට්ටමින් 

පවනත් ආකාරයකට ද පමය  පගන යා හැකියි. ඒ අවස්වථාපේදී පදාස්ව ෙවරා පහෝ පවනත් 

පමානයම් පදයක් පහෝ ෙවසමින් පමය සිදු කරන්න ුළුවන්. එපහමපන පවන්පන්. එනිසා 

ඔබතුමිය හා කාර්ය මේඩලය පහාද සුදුසු විසදුමක් ලබා ගන්නා පලසයි අපි ඉල්ලලා සිටින්පන්. 

අෙපේ පයෝජනා හා ප්රකාශ් අපි ඉදිරිෙත් කළා. සුබ්රමනියම් මන්ීතුමත්  අදහස්ව ඉදිරිෙත් කළා 

එය නවත්වන පලසට. මම ද පමම ෙවතින වාතාවරණය අනුව කරුණු ඉදිරිෙත් කරමින් පමය 

නවත්වන පලසටයි ඉල්ලලා සිටින්පන්. ඒ අනුව ඔබතුමිය මුදල්ල කමිටු සාමාජික මන්ීවරුන් සියළු 

පදනා සමග සාකච්ඡාකර ඒ පිළිබඳව තීරණයක් ලබා ගන්පන් නම් එහිද අෙට ගැටළුවක් නැහැ. 

නමුත්, සභාව හැටියට මපේ ප්රකාශ්ය පමයයි කියා ෙැහැදිිව ෙැවසිය යුතුයි. 

 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පමම පසල්ලලම කුමක් පහෝ විහිළුවක් බවට ෙත්වන්පන් නම් මාද පමයට මැදිහත් ී පමය නතර 

කිරීම සදහා ොරට බහින්න සූදානම්. දැනට රටතුල ෙවතින තත්වය අනුව පමය පසල්ලලම් වැඩක් 

පනපවයි. අනිවාර්යපයන් ොරට බහින්න සිදු පවනවා. 

 

ගරු මන්ී කේ.කයෝකේන්රන් මැතිතුමා (එ.ජා.නි.කප) 

ගරු සභාෙතිතුමියනි, අපනකුත් ගරු මන්ී වරුන්පේ අදහස්ව වලට අනුව පමම සැණපකළිය 

පමම අවස්වථාපේදී ෙැවැත්විය යුතුද යන ප්රශ්නයක් මතුව ඇති අවස්වථාවක, මස්වපකළිය නගරපේ 

ජනතාවපේ ආදායම් තත්වය සැලකිල්ලලට ගනිමින් පමම සැණපකළිය නැවැත්ීම සදහා 

ඔවුන්හට උෙපදස්ව ලබාදිය හැකියි. කුමන පහෝ ක්රමයකින් ජනතාව එතැනට ෙැමිපණනවා. 

නමුත් පමය ජනතාවට විශ්ාල ොඩුවක් ඇති කරයි. විවිධ පචෝදනා ඒවි. ඒ සියල්ලල සදහා පිළිතුරු 

ලබාදිය යුත්පත් පමම සභාපවනුයි. එනිසා පම් පිළබඳව කල්ලෙනාකාරීව කටයුතු කරමු. 

 

ගරු මන්ී පී.ආනන්දරාජ්ක මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

ෙසුගිය මූදල්ල කමිටුව සදහා මම ෙැමිණිපේ නැහැ. දැනට රටතුල ෙවතින වාතාවරණයත් සුදුසු 

නැහැ. ජනතාව සැණපකළිය නරඔන්න ඉදිරිෙත් පවයි. විවිධ පචෝදනාද ඒවි. දැනට රටතුල 

ෙවතින වාතාවරණයද සැලකිල්ලලට ගනිමින් පමම කටයුත්ත නවතා දැමීම සදහා මාපේ අදහස්ව 

ඉදිරිෙත් කරමි. එපමන්ම පවනත් අවස්වථාවලදීද ක්රීඩා පිටිය උෙපයෝගී කර ගනිමින් විවිධ 

වැඩසටහන් ෙවත්වන අවස්වථාවලදී පමන් ඊට සුදුසු ෙරිදි තීරණ ලබා ගන්නා පලස ඉල්ලලා සිටිමි. 

දැනටමත් සියළු පද් සිදුවන්පන් පකාන්රාත් ෙදනම මතයි. දීොවී අවස්වථාපේ රටතුල තත්වය 

යහෙත් අතට හැරුපණාත් මම පකපනක්ව ඉදිරිෙත් කරන්නම්. ඔබතුමියද පකපනක්ව ඉදිරිෙත් 
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කරන්න. පමම කරුණද සැලකිල්ලලට ගනිමින් ඒ අවස්වථාපේදී පමවැනි තීරණයක් ලබා ගැනීමට 

සිදු පේවි. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

එකී ුද්ගලයින් සමග සාකච්ඡාකර පමය නවත්වා දැමිය හැකියි. නමුත් රටතුල තත්වය යහෙත් 

අතට හැපරන පතක් කිසිම කටයුත්තක් සදහා ක්රීඩා පිටිය ලබා පදන්න බැහැ.    

 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පමම අවස්වථාපේදී ගරු සභාෙතිතුමියට සහ අපනකුත් ගරු මන්ීවරුන් පවත මාපේ ස්වූතිය 

ුද කරමි. අද දින රටතුල ෙවතින තත්වය අනුව තීරණයක් ලබා ගන්නා පලස අපි ඉල්ලලා සිටියා. 

ඔබතුමිය පම් සදහා කැමැති වුවත් මුදල්ල ආෙසු පගවිපම්දී ගැටළුවක් මතුවුවපහාත්? 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

ගරු මන්ීතුමනි යම්කිසි කටයුත්තකින් සභාවට ආදායමක් ලැපබනවානම් මම එය ඉටු 

කරනවා. එය අනවශ්යනම් එම මුදල නැවත පගවන එපකන් මට කිසි ගැටළුවක් නැහැ. ඊපේ 

දිනපේදීත් නුවරඑළිපේ සැණපකළි ෙවත්වනවා මම දැක්කා. 

 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ගරු සභාෙතිතුමියනි, ෙළමුව අෙ ඉදිරිෙත් කරන කරුණු පිළිබඳව ඔබතුමිය ෙැහැදිි කර 

ගන්න. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

මට පනාපත්පරණවා කියා සිතුවාද? මම පත්රුම් කරපගනයි කතා කරන්පන්.  

 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ටිකට් එපක් සභාපේ නිල මුද්රාවයි තබන්පන්. එනිසා ගැටළුවක් මතු පනාවන ෙරිදි පමය සිදු 

කරන පලසයි මම කියා සිටින්පන්.  කරන්න එො කියා සිටිපේ නැහැ. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

යම්කිසි ගැටළුවක් මතු වුවපහාත් ඔබතුමාම ොරට බහින බව දැන් පමාපහාතකට පෙර 

ඔබතුමා ෙැවසුවා. ගරු මන්ීතුමනි එපලස ෙවසනවිට කුමක්ද කරන්පන්? 

 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

යම්කිසි අලාභහානියක් සිදුවුවපහාත් ෙමණයි මම ොරට බහින බව ෙැවසුපේ. එය පත්රුම් 

ගන්න. 

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

සැණපකළිය සම්බන්ධ අදහස්ව සමග ජනතාවපේ යහෙත උපදසා තමයි අෙපේ ගරු 

මන්ීවරුන් අදහස්ව ඉදිරිෙත් කපේ. නමුත් මහජනතාවපේ යහෙත සම්බන්ධ කර බැලුවපහාත් 

මස්වපකළිය නගරපේ, අපනක් සියලු ස්වථාන වලට වඩා වැඩි මිළට භාේඩ විකුණනවා. පම් 

පිළිබඳවත් ටිකක් පසායා බලන්න. තවද මස්වපකළිපේ සියලුම ස්වථානවල ගෑස්ව නැති බවට 

ෙවසනවා. නමුත් සියලුම පවළඳසැල්ලවල ගෑස්ව තිපබනවා. ගරු සභාෙතිතුමිය ඇතුළු සියලුම ගරු 

මන්ීවරුන් එකට එකතුවුවපහාත්  පම් සදහා විසදුමක් ලබාගත හැකි පේවි. ජනතාවට අවශ්ය 

ගෑස්ව ලබාදිය හැකියි. ජනතාවපේ යහෙත උපදසා පමම කාරණාව සම්බන්ධපයන් අවධානය 

පයාමු කරන පලසට ඉල්ලලා සිටිමි. පවනත් ස්වථානවල හාල්ල මිල ද විමසූ අතර එම ස්වථාන වලට 
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වඩා අික මිළකට මස්වපකළිය ප්රපද්ශ්පේ හාල්ල විකුණන බව දක්නට ලැබුණා. පම් පිළිබද 

පමපතක් පමම සභාපවන් හඩක් නැඟුපේ නැහැ. ජනතාවපේ යහෙත උපදසා අපි සැණපකළි 

අවශ්ය නැහැ කියා ෙවසනවා. පම් සම්බන්ධපයන් ටිකක් අවධානය පයාමු කරන්න. ගෑස්ව ුරවන 

ලද ගෑස්ව සිින්ඩරය ගෑස්ව නැති හිස්ව සිින්ඩරය වපේ ප්රදර්ශ්නය කර තබනවා. නල්ලලතන්නිපේ 

සිටින අයට පමහි සිට රුපියල්ල 5000.00 ට ගෑස්ව විකුණනවා. පමම ප්රපද්ශ්පේ ජනතාව රුපියල්ල 

3000.00 ක් පගවා ලබා ගන්න සූදානමින් සිටියත් ලබා ගන්න ගෑස්ව නැහැ. පවළඳසැල්ලවල 

භූමිපතල්ල විකුණනවා. මෑතකදි දවසක් ොන්දර ගෑස්ව සිින්ඩර් බෑවා. එම බාන ලද ගෑස්ව 

සිින්ඩර් ටික ඒ අවස්වථාපේදීම ෙටවනු ලැබුවා. මම එම ස්වථානයට පගාස්ව ප්රශ්න කළා. එම ගෑස්ව 

සිින්ඩර් ටික ජනතාවට පබදාදීමට මම මූික පවලා කටයුතු කළා. එම අවස්වථාපේදී මම 119 ට 

දුරකථනපයන් ඇමතුවා. පොිසි ස්වථානපේ ස්වථාන භාර නිලධාරී එස්වටීඑෆ් යන අයට 

දුරකථනපයන් ඇමතුවා. එවිට පවලාව  5.45 ත් 6.00 ත් අතර ඇති. ඒ අය එම ස්වථානයට 

ෙැමිණිපේ 7.00 ෙමණ. ඉන්ධන වලටත් පමපලසමයි. 4, 5 ස්ව පදපනක් බස්ව එකට ුරවා ගන්නා ලද 

ඉන්ධන ටික නැවත කෑන් වලට ුරවමින් සිටිනවා. පම් නිසා තමයි ගැටළු අර්බුද  නිර්මාණය 

පවන්පන්. පමවැනි අනවශ්ය පස්වවාවන් සදහා අෙ සභාපවන් බලෙෑම් කළ යුතුයි යන එක මපේ 

මතයයි. 

 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පක්.ජී.පක්.පෙපර්රා මන්ීතුමිය ෙසුගිය සභා වාරපේදී කියා සිටිපේ ඉන්ධන පිරවුම්හල ෙැය 24 

ුරාම විවෘතව තැබිය යුතු බවයි. ඉන්ධන පිරවුම්හපල්ල කළමණාකාරතුමා මා සමග ආරාවුලට 

ෙැමිණියා පම් කාරණාව පකාපහාමද සභාපේ කතා කරන්පන් කියා. සමුෙකාර පල්ලකම්තුමා 

සභාව ගණන් පනාගන්නා බව ෙවසා සිටියා. ඔබතුමන්ලපේ සභාපවන් පකාපහාමද ඉන්ධන 

පිරවුම්හල ෙැය 24 ක් විවෘතව තැබිය යුතු බවට පමපහම තීරණයක් ගන්පන් කියා පමම 

පයෝජනාව කළ ඔබතුමියට ෙරුෂ වචනපයන් බැණ වැදුණා. පමම කාරණාව සභාපේ කතා 

කරන විට අපි විරුද්ධ පවන්න ුළුවන්. අපි විවිධ ෙක්ෂවල පවන්නත් ුළුවන්. නමුත් එක් 

මන්ීවරපයකුට අත දිඟු කරනවානම් අපි සියලු පදනාම එකට එකතුවිය යුතුයි. මම ආනන්දපේ 

පලාරිපේ ගමන් කරන අවස්වථාවක පසනඟ පිරී ගැවපසන ස්වථානයක සිට පමාකද අපිට ෙැය 24 

ක් ඉන්ධන පිරවුම්හල විවෘතව තබන්න කියන්පන්, ඇයි සභාව පලාකුද? යනුපවන් කෑ ගසා 

මපගන් ඇසුවා. එනිසා පමවැනි පද්කට අපි සූදානම් පවනවානම් පම් වපේ පද්වලුත් 

බලාපොපරාත්තුපවනුයි අපි යා යුත්පත්. එදා ආනන්දන් මන්ීතුමා ෙැවසුවා ගෑස්ව සිින්ඩර් 

සැෙයීම සදහා දින 3 කට පෙර මුදල්ල රැපගන ලැයිස්වතුවක් සාදාපගන එම ලැයිස්වතුපේ අයට 

ෙමණක් ගෑස්ව සැෙයූ බව. එනිසා තමයි ප්රශ්න මතුවුපේ. සභාව කවුද අපි ගැන පමපහම 

තීරණයක් ගන්න කියා ඔවුන් ෙැවසුවා. පම් අයුරින් කතාකර ඔවුන් හැසිපරන විට මටත් තරහ 

ආවානම් ආරාවුල පවනත් ආකාරයකට යන්න තිබුණා. නමුත් එය වැරැදි වැඩක්. එනිසා ඉහත 

කාරණය ක්රියාත්මක කරනවානම් පම් හැම පද්ටම සූදානමින් ක්රියාත්මක විය යුතුයි. 

 

ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පම් අයුරින්ම පකාපරෝනා කාලපේදීත් එක්තරා පදයක් සිදුවුණා. විවිධ පස්වවා සමුෙකාර සමිතිය 

මගින් සිදු කරන කටයුතු සම්බන්ධව සභාවට පසායා බැිය පනාහැකි බවට ඔවුන් සිතනවා. අපි 

පකාපහාමද පම්වා ොලනය කරන්පන්. මස්වපකළිය ප්රාපද්ශීය සභාපේ සාකච්ඡා කරන ලද 

කරුණු වලට පිළිගැනීමක් තිපබනවානම් ඉන්ධන පිරවුම්හපල්ල කළමණාකරු , ගරු මන්ී 

පක්.රාජ්කකුමාර් මැතිතුමාට විරුද්ධව කතා කරන්න විදිහක් නැහැ. එදත් මම තමයි ගරු 

මන්ීතුමාට නිශ්ශ්බ්දව යමු කියා ෙැවසුපේ. සභාව තුල  සාකච්ඡා කරන ලද සියලුම පද්වල්ල එම 

අවස්වථාපේදීම පිටතට යනවා. සභාවට ගරුත්වයක් තිපබනවා. ඒ අනුව සභාව ෙවත්වාපගන යා 

යුතුයි. මෑතකදී සඟවා තබන ලද ගෑස්ව සිින්ඩර් 35 ක් පොිසිය මගින් ලබාගැනීමට ගරු මන්ී 
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රාජ්කකුමාර් මැතිතුමා කටයුතු කර තිපබනවා. ටික කාලයකට ගෑස්ව සිින්ඩර් ලබා 

පනාගතපහාත් පම් සදහා විසදුමක් ලැපබ්වි.  

 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

භාේඩ වල සදහන් ෙරණ මිල ඉවත් කර ඒ සදහා නව මිලක් සදහන් කර විකුණනු ලබනවා. 

 

ගරු මන්ිනී කේ.ජි.ුසුමාවතී කපකර්රා මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

ගරු සභාෙතිතුමියනි, පමතුමා ෙැවසූ ෙරිදි මම එදා ඉන්ධන පිරවුම්හල පිළිබඳ ප්රශ්නය ගැන 

සාකච්ඡා කපේ පබාපහෝ පදපනක් මා හට ෙැවසුවා ශ්රී ොද වන්දනාවට ෙැමිපණන ජනතාව 

පවනුපවන් පමම ඉන්ධන පිරවුම්හල දිවාරාී පස්වවය සෙයන ආයතනයක් වශ්පයන් විවෘතව 

තැබීම සදහා පමම කරුණ පයෝජනාවක් පලස සභාවට ඉදිරිෙත් කර සාකච්ඡා කරන්න කියා. 

සමුෙකාරය කියන්පනත් අපි වපේම ජනතාවට පස්වවය සෙයන ආයතනයක්. එතුමන්ලට 

පමපහම  කතා කරන්න බැහැ ගරු සභාෙතිතුමියනි. එතුමන්ලත් කරන්පන් මහජනතාවට 

පස්වවයක්. එනිසා එතුමන්ලට ඒ ආකාරපයන් අපිට එපහම ෙරුෂ වචනපයන් බැන වදින්න බැහැ. 

මම පම් පිළබඳව දැනුයි දන්පන්. සුපර්ෂ් මන්ීතුමා ෙැවසු ෙරිදි ඉන්ධන පිරවුම්හින් සිදු 

කරන්පන් බැරැල්ල වලට වැඩිුර ඉන්ධන ලබාදීමයි. ෙසුව ඒ අය ඒවා පගවල්ලවල තබා ගන්නවා. 

එම ඉන්ධන අවසන් වූ ෙසු ඒ අය ෙැමිණ නැවතත් ඉන්ධන රැපගන යනවා. පම් අයුරින් සිදුවන 

නිසා තමයි පමම ඉන්ධනහපල්ල පමපලස ඉන්ධන හිඟයක් ඇතිවන්පන් කියා පබාපහෝ පදනා 

ෙවසනවා. පමය රට ුරා ප්රසිද්ධ වූ ප්රශ්නයක්. එය කිසි පකපනකුට නැහැ කියන්න බැහැ. මට 

බැන්නට කමක් නැහැ. අෙට මීට වඩා පද් කියා මිනිස්වසු බනිනවා. නමුත් සමූෙකාර නිලධාරී 

මහතුන් මතක තබාගත යුතුයි ඔනුනුත් අපි පමන්න මහජන පස්වවකයන් බව. ඔවුන්ද කරන්පන් 

පස්වවයක්. එනිසා පමම කතාව මට පම් අවස්වථාපේදී කරන්න සිදුවුපේ. මස්වපකළිපේ ජනතාව 

කතා කරන ආකාරය අද ෙමණක් පනාව එදා සිටම අෙ දන්නවා. සභාපේදී වුවත් පබාපහෝ පද් 

කතා පනාකර සිටින්පන් පම් නිසයි ගරු සභාෙතිතුමියනි. 

 

ගරු මන්ී එස්.ඒ.දිසානායෙ මැතිතුමා (ශ්රී ලං.කපා.කප) 

ගරු මන්ීතුමිය එදින ෙැවසුපේ ඉන්ධන පිරවුම්හින් දිවාරාී පස්වවයක් ලබාපදන්න කියායි. 

අපිත් උපද් ොන්දර ගමන් කරද්දී ශ්රී ොද වන්දනාව සදහා ෙැමිණි පිරිස්ව ඉන්ධන පනාමැතිව 

බස්වරථ පගනවිත් ඉන්ධන පිරවුම්හල අසල නවතාපගන සිටින අයුරු දකිනවා. දිවාරාී 

පස්වවයක් ලබාදුන්නා නම් එම පිරිසට ඉන්ධන පිරවුම්හින් පස්වවයක් ලැපබනවා. එතුමිය එම 

පයෝජනාව සභාවට ඉදිරිෙත් කර මහජනතාවට එම වරප්රසාදය ලබාදීමටයි කටයුතු කපේ. 

එතුමියට ෙරුෂ වචනපයන් කතා කරනවා නම් ඒ පිළිබඳව විනය කටයුතු කිරීම සදහා 

සභාෙතිතුමිය කටයුතු කළ යුතුයි. මහජනතාව සදහා යම්කිසි අකටයුත්තක් සිදුවන 

අවස්වථාවක ඒ සදහා කතා කිරීමට සභාපේ මන්ීවරපයක්ට අයිතියක් තිපබනවා. එදින අෙ 

සමගම පෙෝිපම් සිට ඉන්ධන ලබාගත් බස්වරථ හිමියන් නැවත ෙසු දිනද පෙෝිපම් සිට බැරැල්ල 

වලට ඉන්ධන ලබා ගන්නවා. ලැපබන පකනාට ලැපබනවා. නැති පකනාට ලැපබන් නැහැ. එවිට 

එම ුද්ගලයින් ආර්ිකපයන් වැපටනවා. එක් දිනක් ඉන්ධන පිරවුම්හලට ොන්දර 2.00 ට 

පලාරිරථයක් පගනවිත් ඉන්ධන ලබාගන්නා අවස්වථාවක ඉන්ධන ලබා ගැනීම සදහා 

බස්වරථයක්තුල පෙෝිපම් සිටි රියදුරු මහපතක් එම ස්වථානපේ කුමක්ද සිදුවන්පන්  කියා විමසා 

එය රූෙගත කරන විට එම බස්වරථ රියදුරාටද ෙැමිණ ඉන්ධන ලබාගන්නා පලස ෙවසා 

තිපබනවා. බස්වරථයට ඉන්ධන ලබාදීපමන් ෙසුව කෑන් එකකටද ීටර් 20 ක්  ඉන්ධන ලබාදී 

තිපබනවා. එම ස්වථානපේ සිදුවන්පන් වංචාවක්. රථවල පනාසිට නිපවස්වකරා ගිය ජනතාව 
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ඉන්ධන ලබාගැනීම සදහා පෙෝිම්වල සිටිය යුතුයි. පමහි වයාොරයක් තමයි සිදුවන්පන්. එනිසා 

සභාපවන් පමවැනි පද්වල්ලවලට කටයුතු කළ යුතුයි. නැතිව මන්ීවරපයක් වශ්පයන් කතාකළා 

කියා එම ුද්ගලයාට ෙරුෂ වචනපයන් බැන තර්ජනය කළ පනාහැකියි.   

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මස්වපකළිය ගතපහාත් අෙ පද්ශ්ොලඥයින් වශ්පයන් 16 පදපනක් සිටිනවා. අපි ජනතාව 

පවනුපවන් ඉටුකපේ කුමක්ද කියා ගැටළුවක් මතුවිය හැකියි. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

දින පදකකට පෙර මාහටද පෙෝිපම් සිටිය යුතු අවස්වථාවක් මතු ී තිබුණා. පමාපහාතකට පෙර 

පොිසිපයන් මැදිහත් ීපමන් විස්වතර සහිතව ඉන්ධන ලබා පදනවා.  

 

ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප)  

ඉන්ධන පිරවුම්හල පවත ලැපබන ඉන්ධන ප්රමාණය සියලු පදනා පවත සමපස්ව පබදා හැරීම 

සදහා සභාපවන් උෙපද්ශ්නයක් ලබා පදන්න. 

 

ගරු මන්ී පී.ආනන්දරාජ්ක මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

රාී 12 න් ෙසුව වැඩි වාහන සංඛ්යාවකට ඉන්ධන ලබාපදනු ලබනවා. ඉන්ධන පිරවුම් හපල්ල 

පස්වවය කරන පස්වවකයින් ෙවා අමතර ආදායමක් බලාපොපරාත්තුපවන් වැඩ කරනවා. අපි 

ජනතාව පවනුපවන් යම්කිසි තීරණයක් ලබාදිය යුතුයි.    

 

ගරු මන්ී ඒ.රවින්රරාජා මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ඉන්ධන ලබාගැනීම සදහා ෙසුගිය දින 03 ක් මම පෙෝළිපම් සිටියා. දිනක් රාී පවලාවක පවනත් 

වාහන සදහා අවිිමත් පලස ඉන්ධන ලබාදීමට පනාහැකි වන ෙරිදි අෙපේ වාහනය ගාල්ලකර 

තිබුණා. අෙපේ ජනතාවපගන් අික පලස ෙළි ගන්නවා. ඒ සමගම ඉන්ධන පිරවුම්හපල්ල  දී 

ජනතාවට භූමිපතල්ල ලබාදීම සදහාද මම උදවු කර තිපබනවා. ආසන්න වශ්පයන් දින 06 ක් මම 

එතැන රැදී සිටි නිසා එතැන සිදුවන පද්වල්ල පිළිබඳව මම පහාදින් දන්නවා. පොපහාසත් අයට 

ෙමණක් සහන ලබාපදනවා. ඉන්ධන පිරවුම්හල පවනත් ෙරිොලනයක් අතට ෙත් වූවත්, එය 

ෙවිර කිරීම, ආරක්ෂා කිරීම වැනි පද්වල්ල සිදු කරන්පන් අපිමයි. එනිසා පම් සදහා නීතිමය පියවර 

ගත යුතුයි. 

 

 

 

 

 

 

සටහන - 

සැණපකළි සංදර්ශ්නය ෙැවැත්ීම සදහා සංදර්ශ්න කරුවන් විසින් මුදල්ල පගවා ක්රීඩා පිටිය 

පවන්කරපගන සිටීම හා ඔවුන් ඒ සදහා අවශ්ය බඩු බාහිරාදිය පගනවිත් තිබූ නිසා මන්ීවරුන් 

සමග දුරකථනපයන් සාකච්ඡා කිරීපමන් අනතුරුව සැණපකළි සංදර්ශ්නය ෙැවැත්ීම සදහා 

අවසර ලබාපදන ලදී. 

 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ගරු සභාෙතිතුමියපේ නිල රථපේ රියදුරු එන්.ශ්රී ෙවිරන් යන අයට මාසික වැටුෙ වශ්පයන් 

රුපියල්ල 36000.00 ක් ලබාදුන් බවට වැය වාර්තාපේ සදහන් පවනවා. ආරම්භපේදී ඔහු ඔබ 

තුමියපේ සම්බන්ීකරණ නිලධාරී වශ්පයන් සිටියා.  

තීරණ අංෙ 05 

දැනට රටතුල ෙවතින තත්වය සැලකිල්ලලට පගන සැණපකළි සංදර්ශ්නය අත්හිටු ීමට තීරණය 

කරන ලදී. 
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ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

ඔේ, දැනට ප්රීණා යන අයව සම්බන්ීකරණ පල්ලකම් වශ්පයන් පවනස්ව කර තිපබනවා. 

 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

සභාපේ පවනත් රියදුරන් නැද්ද?  

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

නැහැ. ඒ සමගම මපේ ආරක්ෂාව තහවුරු වන ෙරිදි තමයි රියදුපරක් ෙත්කරන්න ුළුවන්. 

මැතකදී දිනයක පකාළඔ පගාස්ව ෙැමිපණන අවස්වථාවක දී අතරමග ගැටළුවකට මුහුණ දී 

නිවසට ෙැමිපණන විට අළුයම 2.30 ෙමණ වුවා. පමවැනි අවස්වථා වලදි විශ්වාස වන්ත අපයක් 

සමගයි යන්න ුළුවන්. මීට කළින් සිටිය රියදුරු දිනෙතා වැඩට එන්පන් නැහැ. 

 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

අතිපර්ක රියදුරන් සභාපේ පනාමැති බව ඔබතුමිය ෙැවසුවා. අතිගරු ජනාිෙතිතුමාපේ 

ලක්ෂයක රැකීරක්ෂා වැඩසටහන යටපත් ෙත් වූ රියදුරන් තිපදපනක් සිටිනවා පන්ද?  

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

ඔේ, මන් පකපනක්ව මෑතකදී රැස්වීමකට එක්ක ගියා. ඔහුට හරියට වාහනය ධාවනය කරන්න 

බැහැ. ෙසුව ගරු මන්ී දිසානායක මැතිතුමා තමයි වාහනය ධාවනය කපේ. පමවැනි අය 

විශ්වාස කරපගන පකාපහාමද මම දුර ඈත ගමන් යන්පන්? මපේ ආරක්ෂාව ගැනත් මා බලා 

ගත යුතුයි. 

 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

සභාපේ ෙවතින මූලය තත්වය සැලකිල්ලලට පගනයි මම පමම කරුණු ඉදිරිෙත් කපේ. දිස්වීක් 

පල්ලකම් කාර්යාලපයන් රියදුපරකු පයාමු කරන විට රියදුරු බලෙරයක් පනාමැති අපයක් ද පයාමු 

කරන්පන්? ඒ අය පිළිබඳව විශ්වාස නැද්ද? 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

නැහැ, සභාව සදහා සුදුසු අපයක්ව තමයි රියදුරු වශ්පයන් තබාගත හැක්පක්. මපේ 

ආරක්ෂාවත් තහවුරු කරගත යුතුයි පන්ද? සභාෙති ෙැමිපණන බවක්වත් පනාදැන ොපර් කතා 

කර කර සිටින අයව, ගරුත්වයක් පනාදන්නා අයව, පකාපහාමද මම රියදුරු වශ්පයන් තබා 

ගන්පන්. 

 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

එය ෙරිොලනපේ වරදක්. රැකියාවට ෙැමිපණන අය ෙරිොලනය කරන්පන් පකපලසද කියා 

ඔබතුමිය කටයුතු කළ යුතුයි.  

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

සෑම පවලාවකම මට ඔවුන්පේ ෙස්වපසන් දුවන්න බැහැපන්. මම පයාමු කළ යුතු ස්වථානයට ිපි 

පයාමුකර තිපබනවා. 

 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ඔබතුමියපේ සම්බන්ීකරණ පල්ලකම් පවනුවට අළුත් පකපනක් මාරු  කර තිපබනවා. එය අෙට 

ප්රශ්නයකත් නැහැ. ඔබතුමියපේ නිල රියදුපරක් වශ්පයන් බාහිර රියදුපරක් ඇතුලත් කරගැනිම 

සදහා ප්රතිොදන තිපබනවාද?   
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ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

තිපබනවා. ඒ අයුරින් පතෝරා ෙත් කරගන්නා රියදුරු මාව ආරක්ෂා කළ යුතු පකපනක් විය 

යුතුයි. 

 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

වාහනයට රියදුරු වශ්පයන් බාහිර ුද්ගලපයකු බඳවා ගත්විට දීමනා පගීම සභාෙති පේ 

රාජකාරිය තුලට ඇතුලත්ව තිපබනවද? එපස්ව නැති නම් පමම ෙරිොලන ක්රමපේදය තුල 

තිපබනවාද? 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

ඔේ. තාවකාික පස්වවකපයකු ෙමණයි. 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

අෙපේ ප්රාපද්ශීය සභාව මගින් ෙවත්වාපගන යනු ලබන ුස්වතකාලපේ ක්රියාකාරිත්වය ඉතාමත් 

උසස්ව මට්ටමින් තිපබනවා. තරඟ වලට ෙවා ඉදිරිෙත් ී තෑගි ලබාපගන තිපබනවා. ඒ සදහා 

මාපේ සුභාශංශ්නය ප්රකාශ් කර සිටිමි. 

 

ගරු මන්ී පී.ආනන්දරාජ්ක මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

මූදල්ල කමිටු වාර්තාව නිවරැදි බවට මා පයෝජනා කරමි. 

 

ගරු මන්ිනී කේ.ජි.ුසුමාවතී කපකර්රා මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

එම පයෝජනාව මා ස්වීර කරනවා. 

 

2022.4.06 දින පැවති මුදල්ල හා ප්රතිපත්තති ෙමිටු වාර්තාව නිර්කේශකයන් පසු 

සභාකේ අනුමැතිය සදහා ඉදිරිපත්ත ෙරන ලදී. 

  

ොරණා අංෙ 01 

කාර්යාල ිපි ද්රවය වල මිළ ගණන් වැඩිීම හා ඒවා මිළදී ගැනිම සම්බන්ධව මුදල්ල කමිටුව පවත කරුණු 

ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 

 

 

 

 

 

 

ොරණා අංෙ 02 

කාර්යාලපේ භාවිතය සදහා පටෝනර් මිළදී ගැනීමට මූදල්ල කමිටුව පවත කරුණු ඉදිරිෙත් 

කරන ලදී.  

 

 

 
 
 
 
 
 

තීරණ අංෙ 07 

පටෝනර් මිළදී ගැනිම සදහා මුදල්ල කමිටු නිර්පද්ශ් කරන ලදී. පමය සභාව විසින් අනුමත කරන 

ලදී. 

තීරණ අංෙ 06 

කාර්යාල ිපි ද්රවය වල මිල ගණන් වැඩිීම හා එහි අවශ්යතාවය පිළිබඳ සලකා බලා එම ද්රවය 

Shopping System ක්රමයට මිළදී ගැනිමට තීරණය කරන ලදී. පමය සභාව විසින් අනුමත කරන 

ලදී. 
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ොරණා අංෙ 03 

RF – 7744  ට්රැක්ටර් රථය පස්වවිස්ව කිරීම හා ටයර් මාරු කිරීම සදහා කරුණු මුදල්ල කමිටුව පවත 

ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 
 
 
 
 
 
 

 

 

ොරණා අංෙ 04 

විදුිය පනාමැති පවලාවන් වල කාර්යාලපේ භාවිතය සදහා පජනපර්ටරය භාවිතය කිරීම සදහා 

මුදල්ල කමිටුව පවත කරුණු ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 

 

 
 
 
 
 
 
ොරණා අංෙ 05 

කාර්ය සාධන  තරඟය - 2022 නැමැති ිපිය මුදල්ල කමිටුව පවත ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 

 

 

 

 

 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

පම් සමග අද දින පමම සභාව සාර්ථකව ෙවත්වාපගන යාමට සහපයෝගය ලබාදීම පිළිබඳව 

ස්වූතිවන්ත පවමින් පමයින් සභාපේ වැඩ කටයුතු අවසන් කරමි. 

 

      ස්වූතියි. 

              ආයුපබෝවන්. 

 

සභාෙති,        පල්ලකම්, 

මස්වපකළිය ප්රාපද්ශීය සභාව,     මස්වපකළිය ප්රාපද්ශීය සභාව,  

මස්වපකළිය.       මස්වපකළිය. 

 

 

 

 

 

 

 

තීරණ අංෙ 08 

එම කරුණ තාක්ෂණ කමිටුව පවත ඉදිරිෙත් කර තාක්ෂණ කමිටුව මගින් ලබාපදන 

නිර්පද්ශ්පයන් ෙසු, RF – 7744 දරණ ට්රැක්ටර් රථය පස්වවිස්ව කිරීම හා ටයර් මාරු කිරීමට මුදල්ල 

කමිටුව තීරණය කරන ලදී.  පමය සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී. 

  

 

 

 

පටෝනර් මිළදී ගැනිම සදහා මුදල්ල කමිටු නිර්පද්ශ් කරන ලදී. පමය සභාව විසින් අනුමත කරන 

ලදී. 
තීරණ අංෙ 09 

ඒ සදහා අවශ්ය භාේඩවල ඇස්වතපම්න්තුවක් ලබා ගැනීම හා එම ඇස්වතපම්තුව අනුව 

පජනපර්ටරය සකස්වකර එය භාවිතයට ගැනීමට මුදල්ල කමිටුව නිර්පද්ශ් කරන ලදී. පමය 

සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී. 

 
 

 

 

 

 

පටෝනර් මිළදී ගැනිම සදහා මුදල්ල කමිටු නිර්පද්ශ් කරන ලදී. පමය සභාව විසින් අනුමත කරන 

ලදී. 

තීරණ අංෙ 10 

උක්ත කරුණ සම්බන්ධපයන් ඇස්වතපම්න්තුවලට අනුකූලව පමම වැඩ කටයුතු කිරීමට මුදල්ල 

කමිටුව නිර්පද්ශ් කරන ලදී. පමය සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී. 

 
 

 

 

 

 

පටෝනර් මිළදී ගැනිම සදහා මුදල්ල කමිටු නිර්පද්ශ් කරන ලදී. පමය සභාව විසින් අනුමත කරන 

ලදී. 


